



# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papsian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

March 27, 2020

Dear WCS Community,

In a radio interview earlier today, Governor Gretchen Whitmer said that it is unlikely Michigan schools will reopen during the current school year due to the coronavirus pandemic.

In the coming days, it is likely this issue will be formalized by the state through an Executive Order from her, which most certainly will generate new questions about our future.

For the time being, we continue to stay the course and support our students and families with food and online enrichment activities for students. Information continues to be updated at WCSKIDS.NET, including next week's food distribution schedule.

Most important, it has become very clear to me and the WCS Crisis Response Team that we ALL need to follow the Governor's order to stay in place as this is the only way to slow down the spread of the coronavirus.

I will keep you posted next week as things develop and please stay in place and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

## عزيزي المجتمع WCS،

وفي مقابلة إذاعية في وقت سابق اليوم، قالت الحاكمة غريتشن ويتمر إنه من غير المرجح أن يعاد فتح مدارس ميشيغان خلال العام الدراسي الحالي بسبب وباء الفيروس التاجي.

وفي الأيام المقبلة، من المرجح أن تضيف الدولة الطابع الرسمي على هذه المسألة من خلال أمر تنفيذي منها، الأمر الذي سيولد بالتأكيد أسئلة جديدة حول مستقبلنا.

في الوقت الحاضر، نواصل الاستمرار في الدورة ودعم طلابنا وعائلاتنا بالطعام وأنشطة الإثراء عبر الإنترنت للطلاب. ولا يزال يجري تحديث المعلومات في WCSKIDS.NET، بما في ذلك الجدول الزمني لتوزيع الأغذية في الأسبوع المقبل.

والأهم من ذلك، أصبح من الواضح جدا بالنسبة لي وفريق الاستجابة لأزمة WCS أننا جميعا بحاجة إلى اتباع أمر الحاكم للبقاء في مكان لأن هذا هو السبيل الوحيد لإبطاء انتشار الفيروس التاجي.

وسوف تبقي لكم نشر الاسبوع المقبل كما تتطور الأمور ويرجى البقاء في مكانها وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوي، دكتوراه

المشرف